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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 18. března 2016 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz – omluven

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Účetní závěrka obce za rok 2015

2. Závěrečný účet obce za rok 2015

3. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2015

4. Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2015

5. FRB – vyhlášení I. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjček

6. Záměr vložení vodohospodářského majetku do společnosti FVS, a.s.

7. DSO Mikroregion – příspěvky

8. Rozpočtová opatření 2016

9. Projekt přeshraniční spolupráce v rámci programu Interreg V–A Česká republika – Polsko

10. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 Přihláška do soutěže Vesnice roku

 Program obnovy venkova – žádost o dotaci

 Nákup služebního automobilu

 Zabezpečení OÚ, HZ a knihovny

 Pojištění majetku obce

 Uzavírka části silnice III/0535 a objízdná trasa

 Souhlasy s umístěním sídla spolků

 Rally klub Frýdlant - souhlas s tréninkovými jízdami

11. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – Účetní závěrka obce za rok 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k prvním čtyřem bodům jednání. Novelou zákonů o účetnictví
a o obcích se před třemi lety zavedla povinnost schvalovat účetní závěrku, která se skládá z ROZVAHY a z VÝKAZU
ZISKU  A  ZTRÁTY.  Jedná  se  o  výkazy,  z nichž  je  patrný  výsledek  hospodaření  za  předchozí  rok.  Dle  vyhlášky
220/2013 Sb., na základě které jsme zpracovali i směrnici pro schvalování účetní závěrky, se nově účetní závěrka
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sestává ještě ze zprávy o výsledku finanční kontroly, inventarizační zprávy a zprávy o výsledku hospodaření. Obec
hospodařila s kladným výsledkem ve výši 622.684,24 Kč. Výsledek hospodaření je ovlivněn lesním hospodařením.
V roce 2014 byl  hospodářský výsledek 858.020,42 Kč.  Tímto aktem se hospodaření obcí  přiblížilo  k  fungování
soukromých společností, kde je účetní závěrka rovněž schvalována nejvyšším orgánem účetní jednotky. Pokud ZO
nezjistí,  že schvalovaná účetní závěrka neposkytuje v rozsahu posuzovaných skutečností věrný a poctivý obraz
předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky, schválí tuto účetní závěrku do konce června. O schválení
účetní závěrky se pořídí protokol, který se odesílá nejpozději do 30. 6. do centrálního systému účetních informací
státu.

usnesení č. 15/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje účetní závěrku obce Kunratice  
za rok 2015.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Závěrečný účet obce za rok 2015:  
Kontrola hospodaření obce byla provedena za uplynulý rok celkem 2x. Poprvé 2. září 2015 jako dílčí a 18. února
2016 jako závěrečné přezkoumání hospodaření obce za rok 2015. Kontrolou nebyly zjištěny žádné méně závažné
ani závažné chyby a nedostatky. Zápis o přezkoumání hospodaření obce a Návrh na závěrečný účet obce za rok
2015 byl zveřejněn v souladu se zákonem od 25. února do 15. března. Přestože schválený rozpočet předpokládal
schodek ve výši 2.250.000,- Kč, skončilo hospodaření obce rozpočtovým přebytkem ve výši 721.252,09 Kč.
Starosta – zde vždy dodávám, že schodek neznamená, že obec hospodaří špatně a přebytek, že hospodaří dobře.

usnesení č. 16/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  závěrečného  účtu  a  zprávy  o  výsledku
přezkoumání hospodaření souhlasí s celoročním hospodařením obce v roce 2015 bez
výhrad  a  současně  schvaluje  zprávu  o  výsledku  přezkoumání  hospodaření  obce
Kunratice za rok 2015.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Účetní závěrka ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2015:  
Povinnost z prvního bodu platí i pro naši příspěvkovou organizaci. Z výkazu ZISKU A ZTRÁTY vyplývá, že škola má
kladný hospodářský výsledek ve výši 7.322,04 Kč a celý jej navrhujeme ponechat na rezervním fondu organizace.

usnesení č. 17/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  účetní  závěrku  příspěvkové
organizace Základní školy a mateřské školy Kunratice, okres Liberec za rok 2015.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2015:  
V naší příspěvkové organizaci  byl proveden audit kontrolorem ze Sdružení obcí  LK.  Kdy bylo konstatováno, že
organizace hospodaří  v  souladu se schváleným rozpočtem, náklady se jeví  jako hospodárné a nebylo zjištěno
významné  porušení  závazných  právních  předpisů.  Zjištění  ohledně  užívání  majetku  v  nesouladu  se  ZL  jsme
napravili dodatkem k ZL. Inventarizace byla za rok 2015 již provedena správně. Pro letošní rok máme opět zajištěn
audit od Sdružení obcí Libereckého kraje, který proběhne o prázdninách.
Starosta – v současnosti řešíme počítačové vybavení ve školce kvůli programu pro školní kuchyň.

usnesení č. 18/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  hospodářský  výsledek
příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Kunratice, okres Liberec za rok
2015, který skončil ziskem ve výši 7.322,04 Kč a souhlasí s ponecháním tohoto zisku na
rezervním fondu příspěvkové organizace.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – FRB – vyhlášení I. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjček:  
Pan starosta podal informace k tomuto bodu jednání. Na posledním zasedání zastupitelstva jsme schválili rozpočet
na rok 2016, kde jsme uvolnili 250 tisíc Kč do Fondu rozvoje bydlení. Nyní můžeme schválit vypsání I. letošního
kola příjmu žádostí. Termín příjmu žádostí navrhuji od pondělka 21. března do pátka 15. dubna.

usnesení č. 19/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  vypsání  prvního  kola  příjmu
žádostí o poskytnutí půjčky z FRB v roce 2016 dle směrnice č. 2/2012 – pravidla pro
tvorbu a použití účelových prostředků „Fondu rozvoje bydlení  Obce Kunratice“,  kam
uvolňuje 250.000,-  Kč.  Termín podávání  žádostí je od 21. března 2016 do 15. dubna
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2016.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Záměr vložení vodohospodářského majetku do společnosti FVS:  
Pan starosta informoval zastupitele o jednání valné hromady Frýdlantské vodárenské společnosti. Na poslední
valné hromadě FVS, a.s. bylo rozhodnuto o navýšení základního kapitálu společnosti formou nepeněžitých vkladů,
kterými jsou vodohospodářské majetky obcí, jež nebyly při vzniku společnosti vloženy. U nás se konkrétně jedná o
vodojem  
a vodovod pod křížkem. Za tento nemovitý majetek získáme akcie společnosti. Přestože se bude měnit poměr
akcií, nebude to mít vliv na rozhodovací práva obcí, protože má společnost ve stanovách zachovanou paritu hlasů.

usnesení č. 20/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  záměr  vložení
vodohospodářského  majetku  obce,  tj.  Vodojem  a  vodovod  „Pod  Křížkem“  do
společnosti FVS, a.s. jako nepeněžitého vkladu. Zároveň ukládá starostovi obce zveřejnit
tento záměr v souladu s platnou legislativou.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 7 – DSO Mikroregion – příspěvky:  
Pan  starosta  informoval  o  příspěvcích  pro  DSO  Mikroregion  pro  letošní  rok.  Jedná  se  o  příspěvky,  kterými
podporujeme prevenci  kriminality,  zejména  protidrogovou prevenci.  Zároveň  je  to  příspěvek  na  provoz  MAS
Frýdlantsko, který pro Mikroregion i samotné obce zajišťuje například tvorbu strategických dokumentů, jako je
například Program rozvoje obce.  Na včerejším zasedání DSO jsme jednali  o podpoře dětského diagnostického
ústavu na území Frýdlantska. V současnosti je tato pedagogická služba poskytována v Liberci a ne každý rodič si
tam může dovolit umístit své dítě. Na letošní rok je provoz zajištěn z  dotace LK ve výši 250 tisíc, ale rok 2017 je
potřeba zajistit příspěvky od obcí.  Naše obec by se měla podílet částkou 3.869,- Kč. Bohužel  se do budoucna
nevyhneme dalším hrazením sociálních služeb.
Místostarosta – oni to přenesou na nás?
Starosta –  v podstatě ano. Měli bychom mít komunitní plán, který řeší potřebnost sociálních služeb v obci, jejich
zajištění a případně i jejich spolufinancování.

usnesení č. 21/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku na prevenci
kriminality, na MASiF a na Dětský diagnostický ústav prostřednictvím DSO Mikroregionu
Frýdlantsko.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 8 – Rozpočtová opatření 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními. Rozpočtové opatření podle přílohy č. 2/2016 se
týká mzdových nákladů pracovníků VPP za měsíc leden 2016 ve výši 22.372,- Kč a vratky ve výši 2.516,- Kč, kterou
odvádíme Úřadu práce, který nám poslal chybnou částku za prosinec. Rozpočtové opatření bude přílohou zápisu.

usnesení č. 22/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy 
č. 2/2016. Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č.  9 –  Projekt  přeshraniční  spolupráce  v  rámci  programu Interreg  V–A Česká republika –  
Polsko:
Pan starosta informoval zastupitele o připravovaném projektu z programu INTERREG V-A. Jde o spolupráci obcí
Kunratic, Heřmanic, Dětřichova a města Frýdlantu s městem Pieńsk a okolními jejími obcemi. Jedná se o pořízení
hasičské  techniky  a  zázemí  pro  civilní  ochranu  a  ochranu  obyvatelstva.  Protože  Frýdlant  není  mezi  obcemi
s rozšířenou  působností,  které  mohou žádat  o  dotace  z Integrovaného regionálního  operačního programu,  ze
kterého lze techniku pro hasiče pořizovat,  jde o jedinou možnost,  jak dosáhnout na peníze na tuto techniku.
Z Česko-polského programu lze získat 90% dotaci. V projektu se uvažuje o dopravním automobilu s malou zásobou
vody. Cena vozidla by se měla pohybovat kolem 3,5 milionu. Nejprve se však budeme společně vzdělávat a po
získání techniky budou probíhat společná cvičení.
Marcela Pažoutová – dotace je jistá?
Starosta – nejdříve se posuzuje záměr, když projde tímto procesem bez připomínek, tak je dotace prakticky jistá.
Miroslav Liška – dneska v rádiu říkali, že Stráž, Hrádek i Liberec už něco dostali.
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Starosta  –  ano,  ale  ti  žádali  z programu  Česko  –  Sasko.  Z tohoto  programu  my  žádat  nemůžeme,  protože
nedoložíme spolupráci. Hrádek spolupracuje s Žitavou už řadu let.
Mgr. Jana Runkasová – když by hořelo v Bogatině, vyjeli by i hasiči odtud?
Starosta – ta spolupráce je spíš na velké živelné pohromy typu povodní.

usnesení č. 23/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  se  zapojením  do projektu
přeshraniční  spolupráce  dobrovolných  hasičů  v rámci  Programu  Interreg  V–A  Česká
republika – Polsko.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Všeobecné informace o chodu OÚ:  

 Nová  pracovní  síla  na  OÚ  –  probíhá  příjem  přihlášek.  Ukončení  příjmu  je  24.  března,  potom  proběhne
pohovor se zájemci. K dnešnímu dni leží na stole jedna přihláška. Otevírání proběhne po skončení lhůty pro
podávání.

 Státní pozemkový úřad – do Prahy odešel dopis s vysvětlením, proč žádáme o převod pozemku, na kterém leží
komunikace kolem „fiňáků“. V současnosti čekáme na vyjádření příslušných úředníků.

 Obdrželi  jsme pozvání do města Pieńsk,  kde v sobotu 2. dubna proběhne po velikonoční setkání „čtyřech
kultur“.

 uplynulé sobotě u nás proběhl šachový turnaj v rámci seriálu Po stopách Heřmaničky, kterého se zúčastnilo
celkem 22 mladých šachistek a šachistů. Za zajištění prostor nám poděkoval pan učitel Dobroslav Buřita.

Podané informace vzalo zastupitelstvo obce na vědomí.

K     bodu programu různé – Přihláška do soutěže Vesnice roku 2016:  
Pan starosta informoval zastupitele o vyhlášení dalšího ročníku soutěže Vesnice roku. Dne 1. března začal příjem
přihlášek do soutěže Vesnice roku 2016, kam bychom se letos mohli  přihlásit  a podrobit naši obec prohlídce
porotců.
Do soutěže se lze přihlásit do 29. dubna a registrační poplatek činí 2,- Kč za obyvatele.
Mgr. Jana Runkasová – kdy by sem přijeli?
Starosta – hodnocení probíhá od května do června.

usnesení č. 24/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po projednání  souhlasí  s účastí v soutěži  Vesnice  roku
2016.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržela se Marcela Pažoutová.

K     bodu programu různé – Program obnovy venkova – žádost o dotaci:  
Pan starosta seznámil  zastupitele s možností požádat o dotaci  na opravu KD z Programu obnovy venkova.  Do
konce  března  se  dají  na  Krajský  úřad  Libereckého  kraje  podávat  žádosti do  Programu obnovy  venkova,  kde
můžeme získat až 300 tisíc třeba na opravu KD. Původně byl úmysl  požádat o dotaci  na úpravu schodů před
hřbitovem, který by však v posuzování pravděpodobně neobstál. Oprava kulturního zařízení je ideální. V letošním
roce je do tohoto programu uvolněno 15 milionů a je reálná šance dotaci získat. Na podání žádosti máme týden.
Starosta – jednal jsem s paní  Suchánkovou,  která tento program spravuje a ta nám s tím pomůže.  Jestli  o to
budeme stát a jsme ochotní v rozpočtu vyčlenit finanční prostředky, tak o dotaci požádáme. Hovořil jsem i s Ing.
Paškem, který dá dohromady technickou stránku projektu.
Mgr. Jana Runkasová – on ti to pomůže rozpočítat?
Jiřina Lukášová – nevadí, že je součástí hospoda?
Starosta – to zjistím v pondělí.
Jiřina Lukášová – takže by to šlo i na kotel?
Starosta – ano
Miroslava Mervová – dokud můžeme žádat, tak bychom měli.
Starosta – usnesení je obecná deklarace, že chceme požádat a že vyčleníme finanční prostředky.
Milan Franc – jo, měli bychom to zkusit.

usnesení č. 25/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  podání  žádosti  o  poskytnutí
dotace z Programu obnovy venkova na projekt „REKONSTRUKCE KULTURNÍHO DOMU
V KUNRATICÍCH – I. ETAPA“ a zároveň se zavazuje vyčlenit finanční prostředky na vlastní
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podíl žadatele.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Nákup služebního automobilu:  
Pan starosta seznámil zastupitele s průběhem poptávání služebního automobilu. Zdeněk poptal několik prodejců
vozidel zn. DACIA. Byly zaslány tři nabídky. Na pracovní poradě zastupitelstva jsme se na základě jejich nabídek
rozhodli pro nejvýhodnější nabídku na vozidlo DOKKER za 269 tisíc od dodavatele AUTO TICHÝ, kdy jej zároveň
budeme financovat tzv. půl na půl. 50% zaplatíme letos a druhou polovinu ceny příští rok. Mezi tím budeme pouze
hradit pojištění.
Místostarosta – 134 tisíc bude záloha, pak budeme hradit pojištění.
Jiřina Lukášová – za jak dlouho bude auto k dispozici?
Místostarosta – to zatím nevíme.
Marcela Pažoutová – to pojištění je havarijní?
Místostarosta – ano i s povinným ručením.

usnesení č. 26/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje nákup vozidla DACIA DOKKER pro
služební  účely  od  dodavatele  AUTO  TICHÝ  –  centrum s.r.o.,  IČ  24287563,  se  sídlem
Italská 701, 293 01 Milovice dle předložené nabídky ze dne 8. února 2016 a pověřuje
starostu obce k uzavření kupní smlouvy, včetně potřebné smlouvy k financování.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Zabezpečení OÚ, HZ a knihovny:  
Pan starosta podal zastupitelstvu informace o poptávce zabezpečovacího zařízení pro obecní objekty. Nechal jsem
zpracovat  nabídky  na  zabezpečovací  zařízení  třech  obecních  budov,  kterými  jsou  OÚ,  knihovna  a  hasičárna.
V letošním roce bychom zabezpečili pouze OÚ. Stejně jako u výběru vozidla byla na pracovní poradě zastupitelstva
rovněž vybrána nejlepší nabídka.
Marcela Pažoutová – a nechtěla by i ta garáž v kabinách?
Starosta – určitě je to dobrý nápad. Myslím, že to půjde napojit na úřad.

usnesení č. 27/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  pořízení  zabezpečovacího
zařízení od dodavatele elektro MAUER, IČ 44604637, se sídlem Na Výsluní 1018, 464 01
Nové Město pod Smrkem.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Pojištění majetku obce:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu jednání. O pojištění majetku obce jsem hovořil na
posledním  zasedání  zastupitelstva,  kde  jsem  Vás  seznámil  s nabídkou  pojišťovny  Generali,  která  za  stejných
cenových  podmínek  dokáže  nabídnout  lepší  pojištění  majetku  i  odpovědnosti  než  současná  naše  pojišťovna
Kooperativa.
Starosta – v tuto chvíli máme pojistku za 33.245,- Kč na rok. Narazili jsme však minulý rok po tornádu na to, že
nemáme pojištěné vedení veřejného osvětlení.
Miroslava Mervová – současná pojistka je na dobu určitou?
Starosta – ano, je do roku 2023.
Miroslava Mervová – výpovědní lhůta?
Starosta – asi 2 měsíce.
Marcela Pažoutová – my jsme oslovili jen Generali?
Starosta – mám nabídku jen od Generali, kteří se ozvali sami.
Mgr. Jana Runkasová – dobrá je i Allianz.
Starosta – mám tedy zajistit další nabídky pojišťoven?

usnesení č. 28/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  bere  na  vědomí nabídku  na  pojištění
majetku  obce  od  pojišťovny  Generali  a  pověřuje  starostu  obce  k zajištění  dalších
nabídek pojištění.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Uzavírka části silnice III/0535 a objízdná trasa:  
Pan  starosta  informoval  zastupitele  o  připravované  opravě  zbylé  části  hlavní  komunikace  v obci.  V dubnu
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proběhne oprava zbytku silnice III/0353, která si vyžádá uzavírku komunikace a zároveň objízdnou trasu, která
povede kolem Pospíchalu, paneláků až na cestu na Vísku. Termín je od 11 dubna do 20 května.
Miroslav Liška – zakážou kamiony? Denně kolem našich projede několik kamionů.
Starosta – zajistím to. Do souhlasu dáme podmínku pro osobní dopravu.

usnesení č. 29/2016 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  s uzavírkou  silnice  III/0353  
a schvaluje objízdnou trasu pro osobní dopravu po místních komunikacích 11c a 12c
v období 11. 04 až 20. 05. 2016.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Souhlasy s umístěním sídla spolků:  
Pan starosta seznámil zastupitele se žádostmi spolků. TJ Sokol a včelaři nás požádali o souhlas s umístěním sídla
jejich spolků. TJ Sokol bude mít sídlo v kabinách a včelaři na našem OÚ. Vše je v souvislosti se zapsáním spolků do
Rejstříku.

usnesení č. 30/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí s umístěním sídla spolku TJ Sokol
Kunratice, IČ 40229912 na adrese Kunratice 9, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 31/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání  souhlasí  s umístěním sídla spolku Český
svaz včelařů, z.s., základní organizace Frýdlant, IČ 46749734 na adrese Kunratice 158,  
464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Rally klub Frýdlant - souhlas s tréninkovými jízdami:  
Pan starosta seznámil zastupitele se žádostí Rally klubu Frýdlant. Dnes nás požádal Rally klub Frýdlant o souhlas s
tréninkovými jízdami, které by vedli po místních komunikacích 5c a 6c a zároveň o souhlas s uzavřením těchto částí
komunikací dne 02. 04. 2016 od 10:00 do 15:00 hodin. Trasa bude označena podle předloženého vyjádření PČR.
Zabezpečení provedou hasiči z Višňové a organizátoři, kteří mají souhlas i od společnosti AGROFANDA. Říjnové
jízdy proběhly bez problémů.

usnesení č. 32/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí s užitím částí místních komunikací
5c  a  6c pro tréninkové jízdy dle podané žádosti a souhlasí  s  uzavřením těchto částí
komunikací dne 02. 04. 2016 od 10:00 do 15:00 hodin.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Starosta – v souvislosti s výstavbou víceúčelového hřiště budeme do konce března kácet břízy za družinou,

teď se kácejí smrky podél potoka u koupaliště. Dále informuji, že jarní svoz odpadu proběhne 2. dubna.

 Marcela Pažoutová – kdy proběhne oprava kabin?

o Starosta – měly bychom pracovat po sezoně, popřípadě v zimní přestávce.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:50 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 2/2016

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 23. března 2016
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška Milan Götz
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místostarosta starosta
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